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Press Statement on Violence at the University of Khartoum Resulting in Loss of Life and 

Injuries  

 

The U.S. Embassy in Khartoum expresses its deep regret over the loss of life and injuries 

sustained in recent violence at the University of Khartoum. The cornerstone of a democracy is 

the ability for citizens to exercise their right to peacefully assemble and express their views 

without fear of retribution.  We urge the Government of Sudan to protect those basic human 

rights, and reiterate our support for the freedoms of expression and assembly.  We look forward 

to the results of any further investigation into the incident.  

 

 
خسائر في الأرواح  و صاباتلأت أد لتيجامعة الخرطوم ابالعنف احداث بيان صحفي حول   

 

31/4132مارس   

 

لمتحدة ألامريكية في الخرطوم عن أسفها العميق إزاء الخسائر في الأرواح اتعرب سفارة الولايات 

 والإصابات التي لحقت في أعمال العنف الأخيرة في جامعة الخرطوم.

 

حجر الزاوية للديمقراطية هي قدرة المواطنين علي ممارسة حقهم في التجمع السلمي والتعبير  

 عن آرائهم دون خوف من العقاب.

 

نحث حكومة السودان لحماية تلك الحقوق الإنسانية الأساسية، ونكرر دعمنا لحرية التعبير  

.نتطلع إلى نتائج أي تحقيق للمزيد من الاستقصاء حول الحادثوالتجمع.   
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